
 

 

 

 

                                                         NORGES BORDTENNISFORBUD 

                                             NORWEGIAN TABLE TENNIS ASSOCIATION  
                                                 Tilsluttet Norges Idrettsforbund og Olympia Komite, ITTF, ETTU, NETU 

 

PROTOKOLL STYREMØTE NR 7. 2021 – 22. SEPTMBER (TEAMS MØTE) 

  

Til stede: 

Christian Ibenfeldt, Liv Sæther, Anders Hovden, Anne Haug, Roar Frøseth, Anders Haukedalen og Tor 

Anders Rasmussen  

 

Fra Administrasjonen: 

Bengt Paulsen, Ghassan Chaer og Marte Grutle Aasebø  

 

I  GODKJENNE PROTOKOLL 

 

Sak 22/21 Godkjenne protokoll nr. 6 2021 

 

Vedtak:  Protokoll nr. 6/2021 ble godkjent.  

 

II  BESLUTNINGSSAKER 

 

Sak 31/21 Bot Stord BTK – trukket lag i 1. divisjon  

I henhold til vårt regelverk, skal lag som trekker seg, ilegges en bot. Vi har hatt som policy 

før denne sesongen at lag som trekker seg, ikke ilegges bot, på grunn av Covid-19 

situasjonen. Når det gjelder Stord, trakk de laget etter at oppsettet var ferdigstilt, hadde 

vært på høring, arrangører var klare og oppsettet lagt ut på serieportalen. Ghassan Chaer 

ønsker at styret tar en avgjørelse i saken, da dette tilfellet helt klart faller i «gråsonen» av 

hva som bør aksepteres uten å ilegge bot.  
  

Vedtak: Styret mener at vedtatt policy for denne sesongen bør følges også i dette tilfellet, da man 

ikke satt noen klare kriterier for dette unntaket. Stord ilegges ingen bot. 

   

Sak 32/21 Nominasjoner til ITTF komiteer 

NBTF har nominert Øivind Eriksen som medlem i ITTF veterankomite og renominert 

Svenn-Erik Nordby som medlem av ITTF mediakomite. Nominasjonene er gjort med 

forbehold om styrets godkjenning. Fristen for nominasjoner var 26. august.  

 

Vedtak: Nominasjonene godkjennes.  

 

Sak 33/21 Utgiftsfordeling seriespillet sesongen 2021-2022 

Styret må gjøre et vedtak på om dette skal være utgiftsfordeling i seriespillet før hver 

sesong. Dette gjelder Stiga-Ligaen, dameserien, 1. divisjon og 2. divisjon. 

 

Vedtak: Utgiftsfordeling for Stiga-Ligaen, dameserien, 1. divisjon og 2. divisjon sesongen 2021-

2022 vedtatt. Ghassan Chaer følger opp dette mot klubbene.   

 

Sak 34/21 Eiker saken 

Dette er en sak som startet i 2005, og har vært opp med jevne mellomrom i styrene opp 

gjennom årene. Styret må få landet denne saken. GS har tidligere vært i kontakt med Øvre 

Eiker kommune. Klubben har ikke gitt noen tilbakemelding. GS orienterer mer på møtet. 

Saken bør være avsluttet før 31.12. 2021  

   

Vedtak: Ikke noe nytt i saken. GS følger opp mot Øvre Eiker Kommune.  

 



   

Sak 35/21 Nominasjoner til Idrettsgallaen 2022 

  Idrettsgallaen 2022 arrangeres i Trondheim 8. januar. 

  Hvem ønsker vi å nominere, og hvem skal representere NBTF på gallaen?  

 

Vedtak: NBTF innstiller Aida Dalen i klassen Årets kvinnelige parautøver og Tommy Urhaug i 

klassen Årets mannlige parautøver. Sports-/utvikling sjef og president representer NBTF 

på gallaen. Det kan være aktuelt å invitere flere - sektor toppidrett ser på dette. 

 GS følger opp mot NIF.  

 



   

3 POLICY-OG UTREDNINGSSAKER 

 

3.1   Tinget Thon Linne 30. – 31. Oktober 2021 

  Det nærmer seg tinget, og det er en del arbeid som må gjøres og forberedes. 

• Foreløpig program (følger vedlagt) 

• Hvem gjør, hva under tinget - sektor ansvarlige/administrasjonen 

• Årsberetning - Ghassan er redaktør, styret og adm bidrar 

• Tingpapirer - GS ordner dette 

• Vi tykker opp 70. eks av årsberetning og tingpapirer 

• Utmerkelser 

• Invitasjoner til tingmiddagen 

• Hvem inviterer vi?  

•  

GS informerte om status og veien videre. Viktig at hver sektor leverer det de skal, og er forberedt til 

tinget. 

 

 

3.2   Trenerstruktur – organisasjon struktur Para fra 01.01. 2022    

  Avtalen til Jan Bergersen går ut 31.12.2021, eventuell fornyelse.  

Anne Wiik Nilsen har jobbet som toppidrettskoordinator 20% for Para. Dette er en stilling 

støttet av VI prosjektet. Ønsker man at hun forsetter i denne stillingen?  

Usikkert hva som skjer med videre støtte, når gjelder VI prosjektet.  

 

Trenerstruktur – landslag 

Det har vært noen utfordringer med lagledere/trenere til samlinger og turneringer, og nå 

har det dukket opp en mulighet som kan være med å løse noe av dette. 

 

President og Sports/-utvikling sjef orienterte om status. De, sammen med Tor Anders Rasmussen (Para 

delen), følger opp dette videre, og legger frem en innstilling for styret. GS orienterer Anne Wiik Nilsen 

skriftlig at avtalen ikke fornyes etter 31.12.2021. 

    

  

3.3  Det har kommet ønske om å ta opp følgende sak  

Personer som skader bordtennisens omdømme både innad i egen organisasjon og utad.  

Dette medfører at flere, ikke ønsker å delta på tinget, ta på seg verv eller engasjere seg i 

sporten vår. Det har også kommet tilbakemelding fra ansatt på at dette går utover 

arbeidshverdagen. Er det noe vi kan gjøre. Anne Haug innleder. 

 

Saken ble diskutert og dette er en alvorlig sak, som vi må arbeide videre med. Hva som kan gjøres er 

foreløpig uklart. Skal vi løse dette internt eller skal vi gå utenfor vår organisasjon for å få hjelp. GS, 

sammen med President og Anne følger opp dette videre. 

 

3.4  Prinsipper ved betaling av egenandeler – dekning av utgifter 

Skal det være felles retningslinjer når gjelder egenandeler og utgifter, ved kurs (trenere, 

ledere og dommere) Toppidretten praktiserer dette i dag, men der er det uttak.  

Skal man skille på uttak og fri påmelding. Christian Ibenfeldt innleder. 

 

3.5     Økonomi - møter og seminarer 

Vi har vært igjennom en lang periode med teams og zoom møter. Dette har fungert meget 

bra. Dette har også medført reduserte utgifter og reisebelastinger, og spart tid for mange. 

Når vi nå går tilbake til mer normale tider, er det viktig at sektorene fortsatt bruker digitale 

møte plattformer. Kun fysiske møter der dette er nødvendig. Opp til hver sektor å vurdere 

dette. 



   

Det er også viktig at billigste reisemåte blir brukt ved eventuelle fysiske møter. 

Representasjon er også noe vi må vurdere kost/nytte av. 

 

Mer penger til aktivitet om vi greier å holde utgiftene nede. 

 

Christian Ibenfeldt innleder 

 

 Sak 3.4 og sak 3.5 ble diskutert sammen. Det er viktig å holde utgiftene nede, selv om økonomien er bra, 

forventes budsjettdisiplin av sektorene. GS lager et skriv som sendes ut til ansatte, styret og komiteer, om 

hvilke regler og satser som gjelder for NBTF. 

 

 

INFORMASJONS SAKER 

 

4.1  Rapport fra President 

  * PL Tokyo 

  * NETU kongress Halmstad 

  * Status EM veteraner 2023 

  * Opprettelse av ny klubb Storhaug BTK 

  * Representasjon ITTF og ETTU kongress 

 

4.2  Rapport fra Generalsekretær   

  * Bingo - Ny Bingo Sport og spill 

  * Kompensasjon ordningen - vedlegg  

* Økonomi – Rapport pr. 31.08 - vedlegg  

* Forvaltningsordningen – nye retningslinjer - vedlegg  

* Ullevål stadion – kontorer 

* Årsmøte SFF 

* Status gjenåpning av idretten 

 

4.3  Info fra sektorene 

   

Toppidrett 

  * PL Tokyo 

  * EM kval senior Serbia 

  * EM yngre Kroatia 

  * NETU damer/jenter 

  * Europa topp 10 og U 21 EM – kvalifiserte spillere   

    

  Bredde og rekruttering 

• Trener 1 – gjennomført 

• Status - Sparebank stiftelse prosjektet 

 

Arrangement  

• NM senior og NM junior/eldre junior og NM yngre. 

• Terminliste sesongen 2021-2022 

 

Marked og Media 

• TV sendinger A. Media fra NMer - evaluering 

• Referat fra møte i mediakomiteen 

 

Organisasjon 

• Medarbeidersamtaler 



   

 

 

 

_________    _________________ 

Christian Ibenfeldt     Liv Sæther  

      President             Visepresident 

 

_____________  _____________  ___________          ______________      ___________      

Anders Hovden        Anders Haukedalen  Roar Frøseth      Tor Anders Rasmussen       Anne Haug  

Styremedlem          Styremedlem   Styremedlem  Styremedlem    Styremedlem 

 

 

 ______________________ 

Bengt Paulsen 

Gen.sek 

 


